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OGŁOSZENIE
DOTYCZĄCE PETYCJI WIELOKROTNEJ, W KTÓREJ ZWRÓCONO SIĘ 

Z POSTULATEM PODJĘCIA PRZEZ PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA 
DZIAŁAŃ W SPRAWIE OPRACOWYWANEGO 

PRZEZ GENERALNĄ DYREKCJĘ DRÓG KRAJOWYCH I AUTOSTRAD 
PRZEBIEGU DROGI S7 KRAKÓW-MYŚLENICE

Odpowiedź na petycję wielokrotną

Odpowiadając na petycje zawierające postulat podjęcia przez Prezydenta Miasta 
Krakowa działań w sprawie opracowywanego przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych 
i Autostrad przebiegu drogi S7 Kraków-Myślenice, skierowane do Urzędu Miasta Krakowa 
w okresie od 29 marca 2022 r. do 31 marca 2022 r., które zgodnie z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 
11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) zostały zakwalifikowane jako petycja 
wielokrotna, przedstawiam następujące informacje.

W okresie od dnia 6 kwietnia 2022 r. do dnia 6 maja 2022 r., a więc wokresie oczekiwania 
na petycje w powyższym zakresie, do Urzędu Miasta Krakowa wpłynęła 1 petycja. Po upływie 
tego terminu do Urzędu Miasta nie wpłynęły kolejne petycje w tej sprawie.

Odnosząc się do kwestii pozostających przedmiotem petycji informuję, że Prezydent 
Miasta Krakowa w piśmie z dnia 23 maja 2022 r. (znak: GK-07.720.49.2022), skierowanym do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, zgłosił swoje uwagi dotyczące wariantów 
korytarzowych nowego przebiegu drogi ekspresowej S7.

Jednocześnie informuję, że zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa nr 1395/2022 
z dnia 20 maja 2022 r. został powołany Zespół zadaniowy ds. opracowania propozycji przebiegu 
na terenie Gminy Miejskiej Kraków korytarza dla drogi ekspresowej S7 odcinek Kraków - 
Myślenice. W skład ww. Zespołu zadaniowego weszły 23 osoby, m.in.: Zastępcy Prezydenta 
Miasta Krakowa, przedstawiciele każdego z klubów Radnych Rady Miasta Krakowa, 
przedstawiciele Rad Dzielnic położonych na południu Krakowa, przedstawiciele miejskich 
jednostek organizacyjnych i wydziałów Urzędu Miasta Krakowa.

W dniu 27 maja 2022 roku odbyło się I posiedzenie ww. gremium. Na spotkaniu 
omówiono uwagi zgłoszone przez Prezydenta Miasta Krakowa do zaproponowanych sześciu 
wariantów przebiegu drogi S7 oraz ustalono metody komunikacji i wymiany materiałów, 
uwzględniające liczebność ww. Zespołu zadaniowego.



Pragnę również zapewnić, iż planowane są kolejne posiedzenia ww. Zespołu, których 
celem będzie m.in. omówienie stanowiska Miasta Krakowa w zakresie proponowanego 
przebiegu planowanej drogi S7 w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej Kraków oraz 
oczekiwań, uwag i wytycznych zaproszonych przedstawicieli samorządów (przez które mogłaby 
zostać wytyczona droga ekspresowa S7 poza obszarem Miasta Krakowa) związanych z dalszym 
przebiegiem drogi S7 w kierunku Myślenic.

Otrzymują:
1. Adresaci,
2. aa

Do wiadomości:
1. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad,
2. Wydział Gospodarki Komunalnej i Klimatu UMK,
3. Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK,
4. Biuro ds. Dzielnic Miasta Krakowa.


